
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-120794 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD cie. B&M Integraal Handhavings- en 

Veiligheidsplan 

Datum waarop de vraag is gesteld 7 januari 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  - (blz. 5, Wat doet Team Handhaving & Veiligheid):  

* BOA’s nog meer zichtbaar voor inwoners. 

Hoe gaat men dit concreet doen? 

antwoord  Afgelopen zomer is gestart met de BOA’s op de fiets in de kern Medemblik. Dit is een 

succes en willen we uitbreiden naar meerdere kernen. De BOA’s zijn uitgerust met Ipads 

en mobiele telefoons waardoor ze minder vaak binnen moeten zitten om de 

administratie af te handelen. Dit doen zij nu direct. Hierdoor zijn zij vaker op straat. 

2. Gaat de gemeente in haar uitingen ook meer aandacht schenken aan wat de BOA doet 

/mag?   

Toelichting: Veel mensen denken nog steeds dat een BOA eigenlijk niets mag, alleen 

aanspreken. Maar een BOA kan wel degelijk een hoge bekeuring uitschrijven. En niet 

alleen voor parkeren. Dit moet bekender zijn als ondersteuning voor hun gezag. 

Antwoord We omarmen uw voorstel en zullen dit samen met de afdeling communicatie gaan 

oppakken. 

3. - blz. 5:  Openbare Orde en Veiligheid: 

*aanpak woninginbraak 

Wat gaat men hiervoor concreet doen? (Dit onderwerp staat terecht weer in het plan, 

ondanks het dalende aantal. Maar deze vermelding is nogal algemeen, wat gebeurt er, 

wat kan de bevolking verwachten behalve een informatiebijeenkomst in de buurt?) 

Antwoord Wij gaan meer inzetten op preventie. Zo hebben wij dorpsraden uitgenodigd om samen 

met ons en de politie een schouw te lopen in de wijk. Wij hebben een pilot gedaan op 

de markt in Wognum om daar met een stand te staan met een sloten specialist. Dit 

willen we uitbreiden. Wij werken samen met de Westfriese gemeenten over 

preventiecampagnes. Samen met de Westfriese gemeenten kijken we naar nieuwe 

trends in het land en hoe we dit kunnen implementeren in onze gemeente. 



 

 

4. U ondersteunt de buurt-whatsapp-groepen, ook in het nieuwe plan. Hoe is hier de stand 

van zaken in de gemeente, hoeveel zijn er, hoe functioneert het?   

Antwoord De WhatsApp groepen functioneren goed. Zodra er meldingen bij de politie 

binnenkomen over inbraken (woningen, auto’s, werkbusjes) wordt dit door ons direct 

doorgezet naar de betreffende WhatsApp groep. De politie werkt goed samen met de 

WhatsApp groepen en maken vaak onderdeel uit van de WhatsApp groep. 

Er zijn rond de 100 WhatsApp groepen in de gemeente. 

5. * radicalisering 

Hoe is op dit onderwerp de stand van zaken in onze gemeente? 

Antwoord In 2018 hebben wij één casus gehad die is voorgelegd aan de CTER (Contra Terrorisme 

Extremisme en Radicalisering) werkgroep. 

Alle baliemedewerkers zijn getraind op signalen over radicalisering te herkennen en 

weten wat ze moeten doen.  

6. Wat doet de gemeente hierin zelf, of is dit een zaak van OM en politie? 

Antwoord Wij werken nauw samen met de politie en het OM. Wij zijn betrokken bij de aanpak en 

hebben een regierol als de casus wordt voorgelegd aan het veiligheidshuis.  

7. blz. 18 en volgende:  evaluatie van plan 2014-2018.  Hierin wordt op enkele plaatsen 

gesteld: de doelstellingen zijn behaald, dit onderwerp hoeft niet meer in het nieuwe 

plan te worden opgenomen.  

Vraag: betekent dit dat zo’n onderwerp nu geen aandacht meer krijgt?  Dat lijkt niet zo 

waarschijnlijk.  Hoe moet dit dan worden begrepen? 

Antwoord Aan alle onderwerpen die opspelen wordt aandacht gegeven ook al staan deze niet in 

het plan. In het plan staan de zaken die extra aandacht krijgen. 

 

 


